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Zápis z 6. jednání Komise pro humanitární pomoc Ukrajině RMČ 
Praha 10, které se konalo dne 29. 4. 2022, videokonferenčně 

od 8:35 do 8:52 hodin

Přítomní členové KOM: Mikuláš Pobuda, Ing. Petr Beneš, MgA. David Kašpar, Ing. Jana 
Komrsková, Ing. arch. Martin Valovič, Ing. Zdeněk Vávra, Ph.D.,

Omluvení členové KOM: JUDr. Radmila Kleslová, Ing. Michal Narovec, Mgr. Pavel Mareš 
Neomluvení členové KOM:-
Hosté: Ing. Marek Šuran,

Jednání KOM bylo zahájeno v 8:32 hodin.

Program: schválené body jednání

1. Schválení programu 6. zasedání KHPU.
2. Schválení zápisu z 5. zasedání KHPU.
3. Aktuální situace a další informace.
4. Návrhy politických klubů k činnosti KHPU.
5. Diskuze, různé.

Popis průběhu jednání KHPU.

K bodu 1. Schválení programu KHPU č. 6.
Předseda konstatuje, že KHPU byla na dnešním jednání schopná usnášení. Předseda KHPU 
následně nechal hlasovat o doplněném návrhu programu, který byl členům komise předem 
rozeslán.
Průběh hlasování:
Pro: 6
Proti: 0
Zdržel se: 0
Nehlasoval: 0

program jednání byl schválen

K bodu 2. Schválení zápisu z 5. zasedání KHPU.

Předseda KHPU nechal hlasovat o znění zápisu KHPU č. 5 ze dne 8. 4. 2022 (byl rozeslán 
elektronicky).
Do diskuze k případnému doplnění zápisu se nikdo nepřihlásil.

Průběh hlasování:
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Pro: 6
Proti: 0
Zdržel se: 0
Nehlasoval: 0

zápis z jednání č. 4 bylo přijato

K bodu 3. Aktuální situace a další informace

Předseda KHPU informoval o předem elektronicky členům komise rozeslaném materiálu 
z OSO „Přehled pomoci pro uprchlíky z Ukrajiny od spolupracujících organizací v rámci 
KPSS".
V materiálu je uvedeno, co v rámci agendy pomoci Ukrajině dělají neziskové organizace, 
které spolupracují s MČ Praha 10.
Petr Beneš informoval o stavu v BDM Malešice, došlo k drobné změně v počtu ubytovaných. 
Je jich tam stéle více než 100. Také se připravuje vybavení dalších bytu ve spolupráci s firmou 
lkea a MHMP. Tam se hledala vhodná právní forma, jak je možné dle platné legislativy byty 
vybavit. Během 14 dnu se má uskutečnit dar od lkea pro Červený kříž a ten to daruje 
následně k nám. Jedná se o vybavení pro zhruba 30 bytových jednotek.
Nezapomíná se také na naše občany a na posledním jednání Komise bytové politiky, se již 
další opravené byty přidělovaly podle platných pravidel. Jedná se o cca 20 bytů. Dále bude 
v této praxi pokračováno.
Mikuláš Pobuda se zeptal, jak bude dále pokračováno v rámci humanitárního ubytování 
s ohledem na náklady atd.
Zatím humanitární ubytování dále pokračuje, MČ dostává část nákladů z dotace MHMP atd. 
situace se sleduje a na základě dalšího vývoje bude rozhodnuto o dalším postupu.
David Kašpar informoval o počtu nahlášených žáků UK v ZŠ je jich 400, v MŠ je 20 dětí a další 
jsou v pořadí. Situace je napjatá a vše se soustředí na to jak to zvládnout od září.
Zdeněk Vávra uvedl, že zaslaný materiál od neziskovek je v pořádku. Jen se zeptal, do kdy 
mají UK běženci MHD zdarma, zda by nešlo uvést, do kdy toto bude platit, nějak to omezit. 
Také upozornil, že jak je to řazené podle abecedy, tak si na první stránce přečteme informace 
o uživatelích drog atd. Zda by se tato problematika neměla posunout dále.
Také upozornil na vytíženost jednotlivých škol, některé jsou enormně využívané. Zda by 
nešlo nabídnout těmto školám, nějakou podporu ve formě například nabídky asistentů pro 
výuku.
Mikuláš Pobuda upozornil, že ten materiál nebyl prvotně určen pro KHPU, nicméně si 
připomínky poznamenal a předá OSO.
David Kašpar upřesnil, že si na školách vše organizují ředitelé a to včetně počtu asistentů 
výuky.
K bodu 4. Návrhy politických klubů k činnosti KHPU.
Bez návrhu.
K bodu 5. Diskuze, různé
Bez návrhu.
Předseda KHPU sdělil, že příští jednání bude svoláno pravděpodobně na 6. 5. 2022 v 8:30 
hod. Pozvánka bude rozeslána dle jednacího řádu 7 dní předem.

Bc. Miloš Jurča, tajemník KHPU Mikuláš Pobuda, předseda KHPU
29. 4. 2022
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